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Z Á P I S N I C A 
 

 

 

z 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Oščadnici,  

ktoré sa konalo dňa 04. mája 2015 o 15.30 hod. v rokovacej miestnosti  

Obecného úradu v Oščadnici 

 

Prítomní:  podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

 

 

R O K O V A N I E 
  

1.) Otvorenie, určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice. 

 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Oščadnici otvoril a viedol Ing. Marián Plevko – starosta 

obce, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných poslancov a hostí.  

 

Starosta skonštatoval, že na 4. zasadnutí OZ je prítomných 9 poslancov, čo je nadpolovičná 

väčšina z celkového počtu 13 poslancov, a Obecné zastupiteľstvo v Oščadnici je v zmysle § 7 

rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva v Oščadnici  právoplatného uznášania sa 

schopné.  

 

Za zapisovateľku zápisnice starosta určil zamestnankyňu Obecného úradu Mgr. Zuzanu 

Škripkovu, za overovateľov zápisnice určil poslancov OZ p. PaedDr. Mareka Dudiaka a p. 

Štefana Trúchleho. 

 

O 15:35 hod. sa do rokovacej miestnosti dostavil p. Marta Hamacková a p. Štefan Vojtuš. 

 

Starosta  obce  Ing.  Marián  Plevko  oboznámil  prítomných  s návrhom  programu 4. zasadnutia 

OZ. Skonštatoval, že pozvánka spolu s návrhom programu 4. zasadnutia OZ bola v súlade           

s § 12 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov vyvesená 

na Úradnej tabuli Obce Oščadnica dňa 29.04.2015 o 15:30 hod.  

 

Hlasovanie o zmenách programu: 

1. zmena programu - Doplnenie bodu číslo 6 – Schválenie vstupu Obce Oščadnica do nového 

Združenia cestovného ruchu Veľká Rača Oščadnica,  a tým sa poposúva poradie  ostatných 

bodov na 7 a 8. 

 

O 15:37 hod. sa do rokovacej miestnosti dostavil p. Štefan Kubuš.  

     Hlasovanie: 

Prítomní:                  11 poslancov 

Za:             11 poslancov 

Proti:               0  poslancov 

Zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

Program: 
1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice.  

2. Kontrola plnenia uznesení OZ. 
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3. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce Oščadnica. 

4. Prerokovanie žiadosti o vydanie súhlasu k zriadeniu Súkromnej ZUŠ. 

5. Prerokovanie žiadosti o poskytnutie dotácie rozpočtu Obce Oščadnica – Rímskokatolícka 

cirkev -  farnosť Oščadnica - Oprava kostola na kalvárií a vybudovanie prístrešku na 

slávenie pútnických sv. omší.  

6. Schválenie vstupu Obce Oščadnica do nového Združenia cestovného ruchu Veľká Rača 

Oščadnica. 

7. Diskusia. 

8. Záver. 

 
 

Za overovateľov zápisnice boli určení:     p. PaedDr. Marek Dudiak a p. Štefan Trúchly. 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená:  Mgr. Zuzana Škripková, zamestnankyňa OcÚ 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č.  11/2015. 

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 11 /2015, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

   Hlasovanie: – uznesenie č.  11/2015: 

Prítomní:                   12  poslancov 

Za:              12  poslancov 

Proti:                0  poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

2.)  Kontrola plnenia uznesení OZ. 

 

Starosta obce konštatoval, že na poslednom zastupiteľstvo bol hlavný kontrolór vyzvaný aby 

predložil Správu o kontrolnej činnosti za rok 2014, ktorá bola predložená v materiáloch 

poslancom OZ. Ďalej starosta podotkol, ako už aj vyplývalo zo samotného bodu pozvánku, že 

hlavný kontrolór sa vzdal výkonu funkcie hlavného kontrolóra ku dňu 16.04.2015.  

 

PaedDr. Marek Dudiak 

„Jedná vec bola Plán kontrolnej činnosti na rok 2015, ktorý vôbec nie je. Tým, že sa vzdal, 

svojej funkcie, chápem, že to nepripravil. Ale prvé tri mesiace neviem či robil...Keďže nemal 

plán tak ťažko niečo robil... Správa o kontrolnej činnosti je taká ako.... Nechcem dehonestovať 

túto prácu, ale tieto veci čo sú tu dokážem napísať za 5 minút. Čiže podľa tej správy čo napísal, 

neurobil žiadnu kontrolu nikde. Je to síce správa ale asi taká akú robil svoju činnosť.“  

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„ Je možné, že aj to posledné uznesenie bolo takým posledným impulzom k tomu aby pochopil, 

že táto práca vyžaduje čas....“ 

 

František Lipták 

„Marián však ty si mohol vidieť, že tá robota nie je taká ako má byť.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„ On v prvom rade podlieha zastupiteľstvu. “ 

 

PaedDr. Marek Dudiak 

„Treba si uvedomiť, že kontrolór spadá pod zastupiteľstvo.“ 
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Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„ On kontroluje mňa, nie ja jeho.“ 

 

PaedDr. Marek Dudiak 

„Tu bolo treba aby zastupiteľstvo kontrolovalo kontrolóra. Nie opačne.“ 

 

František Lipták 

„Mohol starosta povedať zastupiteľstvu, že dejú sa také a také veci. Nevykonáva si dobre svoju 

prácu... 

 

PaedDr. Marek Dudiak 
„Nesúhlasím. My sme tu potom načo? Aby nás starosta upozorňoval nato, že dačo nerobí?! My 

sme tu nato aby sme voči nemu túto kontrolnú činnosť vykonávali.“  

 

 

Hlasovanie:  

Prítomní:    12 poslancov 

Za:     12 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

3.) Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce Oščadnica. 

 

Starosta obce informoval poslancov OZ o spôsobe voľby a pravidlách pri tajnej a verejnej voľbe 

hlavného kontrolóra obce a otvoril diskusiu voľby hlavného kontrolóra.   

 

PaedDr. Marek Dudiak 

„Je možné nejak tie kritéria upraviť resp. sprísniť oproti tým minimálnym čo sú? “ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„ Nie. To je zo zákona. Inak by sme šli nad rámec zákona.“ 

 

Ing. Štefan Vojtuš 

„Ja by som navrhol to tajné hlasovanie. Nakoľko to verejné bude chaotické. Kým prídeme 

k poslednému už ani nebudeme vedieť kto za koho hlasoval. Myslím si, že to tajné hlasovanie je 

najobjektívnejšie.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„Z praktického hľadiska  naozaj pri poslednej voľbe dochádzalo k tomu, že niektorí poslanci  

hlasovali viackrát za kandidátov.“  

 

Hlasovanie o Návrhu p. Ing. Štefana Vojtuša– Spôsob voľby hlavného kontrolóra tajným 

hlasovaním. 

 

Prítomní:    12 poslancov 

Za:     12 poslancov 

Proti:        0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    0 poslancov  

 

O 15:55 hod. sa do rokovacej miestnosti dostavil p. MUDr. Ľudovít Cabuk. 
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Starosta predniesol návrh uznesenia č. 12/2015. 

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 12/2015, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

      Hlasovanie: - uznesenie č. 12/2015: 

Prítomní:               13 poslancov 

Za:     13 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

 

4.) Prerokovanie žiadosti o vydanie súhlasu k zriadeniu súkromnej ZUŠ.  

 

Starosta oboznámil poslancov OZ bližšou špecifikáciou súkromnej ZUŠ. Poukázal na klady 

a zápory zriadením základnej umeleckej školy. Následne otvoril rozpravu k tomuto bodu 

rokovania. 

 

RNDr. Anna Kozová 

„Neuvádza tam koho by zamestnával. Či áno?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„ Skúsených pedagógov.“ 

 

RNDr. Anna Kozová 

„Tie elokované pracoviska sa tu ujali ako som bola riaditeľkou. Ktoré výučby sú otvorené?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„Klavír, harmonika, gitara, spev.“ 

  

RNDr. Anna Kozová 

„Keby tie umelecké školy ešte ponúkli nejaké tie tance, spestril by sa výber. Tým pádom by sme 

nemuseli odmietať tieto umelecké školy.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„Musím povedať, že žiadateľ nemá skúsenosti s prevádzkou takejto školy.“ 

 

PaedDr. Marek Dudiak 

„Možno by stálo zato, tú žiadosť posunúť komisií školstva. Nech spraví nejaký prieskum.“ 

 

Ing. Štefan Vojtuš 

„Riaditelia určite vedia či je alebo nie je záujem. Kto má záujem chodí.“  

 

RNDr. Anna Kozová 

„Obávam sa toho, že pripravíme týchto učiteľov čo momentálne chodia o prácu. Máme s nimi 

dobré skúsenosti... Doteraz tá spolupráca zo ZUŠkami bola naozaj si myslím, že v pohode.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„V podstate sú tri možnosti. Buď to neschválime, buď vyzveme komisiu aby pripravila bližšie 

stanovisko a bližšie sa touto otázkou zaoberala alebo schválime.“ 

 

Miroslav Wimmer 

„Ja by som navrhol neschváliť.“ 
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Štefan Vojtuš 

„Ja by som navrhol nech to tá komisia nejak ošetrí a prizvať ho na zastupiteľstvo.“ 

 

Hlasovanie o Návrhu p. Miroslava Wimmera – Neudelenie súhlasu k zriadeniu sídla 

Súkromnej základnej umeleckej školy ART STUDIO na území obce Oščadnica. 

 

Prítomní:    13 poslancov 

Za:     10 poslancov 

Proti:        0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    3 poslanci  

(p.PaedDr. Marek Dudiak, p.František Lipták, p. Ing. Štefan Vojtuš) 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 13/2015.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 13/2015, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 13/2015: 

Prítomní:    13  poslancov 

Za:     11  poslancov 

Proti:        0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    2  poslanci  

(p.PaedDr. Marek Dudiak, p.František Lipták) 

 

 

5.) Prerokovanie žiadosti o poskytnutie dotácie z rozpočtu Obce Oščadnica – 

Rímskokatolícka cirkev -  farnosť Oščadnica - Oprava kostola na kalvárií 

a vybudovanie prístrešku na slávenie pútnických sv. omší. 

 

Starosta oboznámil poslancov OZ, že v zmysle VZN č. 27092013/2 bola doručená  žiadosť 

o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Oščadnica. Subjektom bola Rímskokatolícka cirkev – 

farnosť Oščadnica. Subjekt odhadol výšku nákladov na projekt vo výške  40 000 €, z čoho žiada  

od obce dotáciu vo výške 50%. Účel použitia dotácie má byť oprava kostola na kalvárií 

a vybudovanie prístrešku na slávenie pútnických sv. omší.  

 

RNDr. Anna Kozová 

„Keď rokonštrulujeme dom či čokoľvek tak každý má nato svoj vlastný rozpočet, a keď nemá 

tak si požičia. Ja neviem či je cirkev tak zle hospodári, keď nevie urobiť rekonštrukciu svojho 

majetku zo svojich vlastných zdrojov. Myslím si, že nie je tak chudobná na Slovensku. Je tu 

množstvo vecí, ktoré by sa mohli budovať. “ 

 

PaedDr. Marek Dudiak 

„Myslím si, že každá generácia by mala svojím spôsobom prispieť k obnove pamiatok.“ 

 

Ing. Gabriela Kuchajdíková 

„Presne ako povedala Hanka. Prečo by sa mala meniť architektúra. Sú rôzne pútnické miesta a je 

tam zachované všetko pôvodné.“ 

 

Štefan Trúchly 

„Je ešte jedná možnosť, že dáme menej.“ 

 

František Lipták 

„Treba povedať takúto sumu prispejeme a je to vyriešené. Však nemusíme dať 20 000 €.“ 
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Hlasovanie o Návrhu p. Františka Liptáka – Poskytnutie dotácie z rozpočtu obce pre  

žiadateľa: Rímskokatolícka cirkev, farnosť Oščadnica vo výške 10 000 € na účel opravy 

kostola na kalvárií.  

 

Prítomní:    13 poslancov 

Za:     10 poslancov 

Proti:        0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    3 poslanci  

(p. MUDr. Ľudovít Cabuk, p. RNDr. Anna Kozová, p. Ing. Gabriela  

 Kuchajdíková) 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 14/2015.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č.  14/2015, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 14/2015: 

Prítomní:   13 poslancov 

Za:    13 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

 

6.) Schválenie vstupu Obce Oščadnica do nového Združenia cestovného ruchu Veľká  

            Rača Oščadnica. 

 

Starosta konštatoval, že podklady k tomuto bodu boli zaslané poslancom OZ. Ďalej informoval 

poslancov, že iniciátorom založenia nového združenia bol p. Schmiester. Tak isto tomu 

združeniu je naklonené aj samotné lyžiarske stredisko. Vízia združenia spočíva v tom, že obec 

bude mať v ňom dominantné postavenie.  

 

PaedDr. Marek Dudiak 

„Čo znamená, žeby mala mať obec podiel. O akom podiele hovoríme?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„To sa bude určovať pri formovaní združenia. Nikto nemôže zabezpečiť, že v predstavenstve 

bude zvolený ten alebo ten. Vízia je taká, že predsedom združenia by som bol ja z pozície 

starostu obce.“  

 

Štefan Trúchly 

„Zatiaľ by bol Schmiester, Veľká Rača a obec?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„Plus ďalší ubytovatelia.“ 

  

Július Gánoczy 

„Celé je to záhadne, zahalené nejakým rúškom tajomstva. Načo tu máme tie komisie keď 

neriešia konkrétne veci. Ja som členom komisie cestovného ruchu a vôbec neviem o tom, že by 

bola táto komisia zvolaná a diskutovalo sa. Ako tu už niekto povedal, takých združení v obci 

môže byť veľa. Otázka je tá kto je za tým a z čoho sa to bude financovať. Keď vidíme kto za 

tým, tak si zoberme tento list, a prečo nie sú dnes napísané mená kto to je. Je za tým Schmiester, 

ktorý bol Hornišovým spoločníkom? Je za tým Adamčik s Wekom, ktorí pripravili obec 
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o 100 000 000 korún? S takýmito ľuďmi ideme spolupracovať? Jednoznačne neodporúčam tento 

návrh.“ 

 

Jozef Dráb 

„Združenie cestovného ruchu, ktoré v obci je defakto nefunguje. Bol som na ich valnom 

zhromaždení, prišlo tam asi 7 ľudí a hlasovali tak, že niekto mal právo troch hlasov, niekto mal 

právo dvoch hlasov. Terajšie združenie cestovného ruchu je doslova na nože s Adamčikom a so 

strediskom cestovného ruchu.“ 

 

František Lipták 

„Ja sa len bojím aby sa obec nedostala do takých koľají ako v minulosti.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„Toto je združenie kde nevstupuje s majetkom. Ide o to, že chceme aby v tom združení bolo čo 

najviac ubytovateľov. Chceme ísť cestou motivácie. Tí ktorí si plnia voči obci všetky daňové 

povinnosti, budú umiestnení na stránke. Pokiaľ v takomto združení nebude lyžiarske stredisko, 

veľa vody nenamútime. Je to subjekt, ktorý musíme rešpektovať.“ 

  

Július Gánoczy 

„Povedz ešte či združenie z tvojho uhla pohľadu funguje alebo nie.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„Čo sa týka funkčnosti samotné orgány pracujú. Predstavenstvo ako také zasadá, rieši konkrétne 

veci. Najväčší problém vidím v počte členov.“ 

 

Schválenie vstupu do nového Združenia cestovného ruchu Veľká Rača Oščadnica 

Prítomní:    13 poslancov 

Za:     10 poslancov 

Proti:        0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    3 poslanci  

(MUDr. Ľudovít Cabuk, Ing. Štefan Vojtuš,  František Lipták) 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 15/2015.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 15/2015, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

Hlasovanie: – uznesenie č. 15/2015: 

Prítomní:   13 poslancov 

Za:    12 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   1 poslanec (František Lipták) 

7.) Diskusia. 

 

Miroslav Wimmer 

„Ako si už počul, tí aktivační, robia, nerobia, ležia tam opití v areály školy. Mieniš s tým dačo 

robiť?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„V areály školy to funguje tak, že sú pridelený školníkovi. Ale preverím to.“ 
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Štefan Trúchly„Kolo škôlky v Rovniach sú tam panely, ktorý je jeden vyššie, druhý nižšie. Keď 

tam stavala ta Skanska sľubovali, že im tam tú cestu opravia, ale nestalo sa tak. Kto má teda tie 

panely opraviť?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„Oni mali takú podmienky v stavebnom povolení, ale stavba že už skolavdovaná. Navážali tam 

materiál, ktorý tam robil problém, bol hrubý. Ale myslím, že mali v stavebnom povolení od 

panelovej cesty hore, tú časť. O panelovke v tom čase neviem či bola zmienka.“ 

 

Ing. Gabriela Kuchajdíková 

„Čo je na tom pravdy, že v tom bývalom Motely Stop čo ma Jano Hečko má byť herňa.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„O ničom neviem.“ 

 

RNDr. Anna Kozová 

„Osvetlenie k novopostaveným domom na Fojstvo sa budem nejak predlžovať?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„Budeme ho predlžovať len to je časové hľadisko.“ 

 

PaedDr. Marek Dudiak 

„Bavíme sa tu v diskusiách o témach podľa toho čo sa občania pýtajú poslancov podľa svojho 

okruhu.  Je to potom z každého rožka troška. Mne chýba taký ucelený pohľad. Mám dve také 

veci: 1) aké máme žiadosti z eurofondov a 2) Plán rozvoja obce na rok, alebo možno 4 ako taký. 

Tam by možno mohli byť zakomponované práve tie podnety občanov.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„Je v podstate nový zákon, ktorý ukladá spracovať nový program rozvoja obce. Mám pripravenú 

výzvu na oslovenie spracovateľa. Čiže aktuálne v priebehu mesiaca – dvoch rozbehneme plán 

rozvoja obce, ktorý musí byť. Jednak bude nevyhnutý pri čerpaní z nového programového 

obdobia. A nato by mal nadväzovať aj nový plán, ktorý by mal byť konsolidovaný 

a korigovaný.“ 

 

František Lipták 

„Ja by som potreboval tak 50 € na priekopu v Riekach. Dal by som tuto tomu Hamackovi, on by 

to vykopal za tri hodiny.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„A viet koho je cesta?“ 

 

František Lipták 

„Nás občanov.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„Má svojho správcu.“ My máme teraz suplovať a prispievať Slovenskej správe ciest?! My 

paušálne suplujeme x vecí. 

Marta Hamacková 

„Dva roky dozadu chodili zo Správy ciest a fotili čo sa im páčilo čo nepáčilo v obci okolo cesty. 

Majú dosť provízií keď chodili po dedine. Tak prečo si neurobia tam čo ty hovoríš hore?!“ 
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8.) Záver. 

 

Na záver sa starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí a ukončil 

rokovanie OZ. 

 

Zápisnica podpísaná: 

 

V Oščadnici dňa      

 

 

 

Ing. Marián Plevko       Ing. Peter Zeljenka 

        starosta Obce Oščadnica            prednosta obecného úradu 

 

 

 

 

        PaedDr. Marek Dudiak                                                                 Štefan Trúchly      

                                                                                 

         1. overovateľ              2. overovateľ 

 

KONIEC o 18:15 hod. 


